
  

Referat skolebestyrelsesmøde 
Mandag den 19. august kl. 18.00-20.00 på kontoret 

Formøde for forældredelen kl. 17.30 

Afbud fra: 

 

Kl.17.30-18.00  Formøde forældre 

Punktet vedrører:    

Indstilling:  Drøftelse. 

Referat:  - Stafet for livet og bad-forhold 

Punkt 1  Godkendelse af referat og dagsorden og velkommen til de nye ;) 

Punktet vedrører:  Godkendelse af dagsorden til dagens møde.  

Indstilling:  Godkendelse. 

Referat:  - Godkendt – Velkommen til Sebastian (barn i 1.b), Marie (barn i 0.b) og Simone 

(barn i 0.b) 

Punkt 2  Den gode historie  

Punktet vedrører:  Den gode fortælling fra skolen. Alle byder ind.  

Indstilling:     

Referat:  - Bo fortæller om 3. klasses elev der på FB har lagt et opslag op (på morens profil) 

om at støtte ham (Valdemarskolens hold) til Stafet for livet og at der allerede er 

kommet godt med donationer ind.  

- Det var (som altid) en rigtig god 1. skoleskag. Børnene er glade og vi tager godt 

imod 0. klasserne.  

 

Punkt 3  Meddelelser fra ledelsen 

Punktet vedrører:  Vores børn 

Aktivitetsområde – ”den grønne sti” 

Personalesituationen 

Store bededag 

Budget 

Indstilling Orientering og drøftelse 

Referat:  - Vores børn. Nicholas fortæller kort herom til nye medlemmer. Det går stadig rigtig 

godt. 

- Aktivitetsområde ”den grønne sti”. Der er kommet plantesække, uden planter og 

ledelsen har spurgt ind til det – svar: de skal være mere ”street”. 😊Vi afventer 

om/hvornår der kommer noget. Efter efterårsferien er tanken at gøre det lidt mere 

lækkert. Gerne med bom eller lignende, så det ikke inviterer til knallert kørsel. Der 

er overvågning på stien.   

- Personalesituationen. 5 nye folk. 3 nye i personaler og 2 nye funktioner 

(støttepersonale – ikke det samme som ressourcelærerne)  

- Store bededag. Lærerne deler det ud, så der er en omgang med noget praktisk og 

med et socialt arrangement.  

- Budget. Der er budget på 46.440.000. Overført fra 2023 -665.720 (der må være 

buffer på 2 %). Vi vil gerne have 300.000 ved årets udgang, så vi i 2024 ender med 

-300.000. Bundlinje nu = vi drifter med overskud på 200.000. 

Punkt 4  Meddelelser/spørgsmål fra bestyrelsen 

Punktet vedrører:  

Indstilling:  
 



 

Referat:  - Der har været henvendelse fra forældre til bestyrelse vedr. badeforhold, da nogle 

elever kan have behov for at gå i bad før resten af klassen og dette er blevet afvist 

af en lære. Det blev fastlagt, at reglerne ikke er ændret, så det skal der være 

mulighed for. Nicholas tager sig af det. 

- Det er sidste år med Odense Skolefoto i forhold til den aftale der blev lavet med 

dem. Flere i bestyrelsen ønsker andre fotografer gr. dårlige fotos (og omfotos) fra 

2023.  

Punkt 5  Kommende arrangementer – kontaktforældremødet, stafet for livet, skoleforum og 

medarbejdernes dag 

Punktet vedrører:  Planlægning 

Indstilling:  Orientering og drøftelse 

Referat:  - Kontaktforældremøde. Det afholdes mandag d. 30. september og dagsordenen er 

fastlagt, da Absalon kommer og folder projektet ud. Vedr. kontaktforælderfolder 

tager vi den ”hjem” igen og bruger nye bestyrelsesmedlemmer til det færdige 

arbejde.  

- Stafet for livet. Bo får hjælp fra en frivillig, så de arbejder tæt sammen på at få de 

sidste ender til at gå op. Vi opfordrer børnene til at blive tilmeldt og at forældrene 

kan komme med (uden tilmelding). Skriv fra Irene skal lægges op på Aula. Der er 

midler til at hjælpe de familier der har brug for det. Der bliver drøftet hvilke 

aktiviteter der kan laves på dagen.  

- Skoleforum – der er ikke kommet dato endnu. Dette er for alle i bestyrelsen. Vi 

skal dog have en ny formand! Nicholas forklarer om SUS 

(Skoleudviklingssamtale) hvor skolens ledelse sidder sammen med formand for 

skolebestyrelsen og gerne en repræsentant for elevrådet. På næste møde aftaler vi 

hvem der tager med.  

- Medarbejdernes dag. Det er d. 5. oktober – men da det er en lørdag, afholder vi 

den fredag d. 4. oktober. Petra fortæller om gode historier. Vi skal sørge for at 

ingen bliver glemt. Bestyrelsen sender besked ud til kontaktforældrene. 

Punkt 6  Pædagogisk drøftelse  

Punktet vedrører: Fast punkt på dagsordenen – hvad skal indholdet være? 

Indstilling:  Orientering og drøftelse 

Referat:  - Der vil fremadrettet være et pædagogisk emne vi kan drøfte/se på hver gang. Vi 

kan fx invitere nogen ind til et oplæg, drøfte en case eller se på ting på skolen, hvis 

der har været en problematik m.m. Vi aftaler at vi deler det op i mindre emner, så 

det kan foldes ud over 2-3 gange.   

Punkt 7 Årshjul 

Punktet vedrører:  Gennemgå eksisterende årsplan 

Indstilling: Drøftelse og godkendelse 

Referat - Vi er med og det blev introduceret for nye medlemmer.  

Punkt 8 Eventuelt 

Punktet vedrører:   

Indstilling:  

Referat - Der bliver spurgt ind til de tidligere nøglebegreber vi har haft oppe og det vil blive 

taget op til en pædagogisk drøftelse senere. 

- Der bliver spurgt til antal lektioner af faget håndværk og design på 4. og 5. årgang, 

og svaret er, at skolen prioriterer hjemkundskab på 6. årgang og derfor skal 

håndværk og design deles ud på 4. og 5. årgang, så vi overholder fagfordelingen 

inden eleverne går ud af 6. klasse.   


